

## A2Z Filtration Specialities Pvt Ltd

Design Centre and  
Manufacturing Facility 1  
D – 1, Infocity, Phase – II, Sector – 33  
Gurgaon – 122001  
National Capital Region, Delhi, Indien  
Phone +91 (124) 4788700

Fax +91 (124) 4788728  
marketing@a2zfiltration.com  
sales@a2zfiltration.com  
www.a2zfiltration.com  
Contact Person:  
Frau Bindu Muralidharan



A2Z Filtration Specialities is a Designer and Manufacturer of Filter Production lines, Filter Testing Equipment and Filter Components with a client base in over 65 countries across six continents. The Company has evolved from an equipment & components supplier to developing turnkey solutions in the field of filter manufacturing lines. A Dynamic work force comprising of over 50 engineering professionals offering Installation, Implementation and Specialized Training for Filtration equipment and complete Turnkey Projects around the Globe.

A2Z continues to play a key role in the development of new products for the Filtration Market as a supplier of Special purpose filter manufacturing and testing Equipments.

A2z excels in providing superior value, durable and globally serviceable product lines. Components are sourced from leading global suppliers to ensure ease of availability and trouble free maintenance. Features such as Remote access for servicing and up gradation of equipment software coupled with pictorial manuals make their products easy to use, efficient and great value for money. A2Z's customer base includes the leading internationally recognized filter manufacturers.

A2Z Filtration provides Filter manufacturing lines for the following requirements:

- Cabin Filter Lines
- Air Filter Production Lines • Blade Pleating Lines
- Rotary pleating Lines • Oil Filter Lines • Coil Filter Lines
- Expanded Metal Lines • Mini Pleat / HEPA Filter Lines

A2Z Filtration Specialities ist Entwickler und Hersteller von Filterproduktionslinien, Filtertestausrüstung und Filterelementen und hat einen Kundenstamm in mehr als 65 Ländern auf sechs Kontinenten. Das Unternehmen hat sich von einem Lieferanten für Ausrüstung & Elemente zum Entwickler von Komplettlösungen für Filterproduktionslinien entwickelt. Mit unseren dynamischen Mitarbeitern, unter denen sich über 50 technische Spezialisten befinden, bieten wir die Installation, Inbetriebnahme und Spezialschulung für Filterausrüstung und komplett schlüsselfertige Projekte weltweit an.

A2Z stellt als Anbieter von Spezialfilterproduktionsanlagen und Testausrüstung eine Schlüsselrolle in der Entwicklung neuer Produkte für den Filtrationsmarkt dar.

A2Z bietet einen hohen Mehrwert sowie langlebige und weltweit betriebsfähige Produktlinien. Die Komponenten werden weltweit von führenden Anbietern beschafft, so dass eine schnelle Verfügbarkeit und problemlose Wartung sichergestellt ist. Aufgrund des Fernzugriffs für die Wartung und der Aktualisierung der Anlagensoftware, in Kombination mit bebilderten Handbüchern, sind unsere Produkte einfach zu bedienen, effizient und bieten ein hervorragendes Preis-Leistungsverhältnis. Zum Kundenstamm von A2Z gehören weltweit führende, renommierte Filterhersteller.

A2Z Filtration Specialities bietet Filterproduktionslinien für folgende Bereiche:

- Kabinenfilterlinien
- Luftfilterproduktionslinien • Plisseefilterlinien
- Rotations-Faltlinien • Ölfilterlinien • Spulenfilterlinien
- Streckmetalllinien • Hepa-/Minipleat Faltmaschinen



Intelligent Blade Pleater

Mini Pleat Blade Pleating Line

### Core competencies

- Fit to purpose production lines
- Solutions from Concept to Design to Commissioning

### Kernkompetenzen

- Gebrauchsfertige Produktionslinien
- Lösungen von der Planung über die Ausführung bis zur Inbetriebnahme